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P r o t o k ó ł    Nr    VII/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 25 kwietnia 2019 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1315 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył 

obrady VII Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. 

Powitał Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Iwonę Kowalczuk- 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Panią Adriannę 

Saganek - Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, Panią Bibianę Mossakowską - Honorowego 

Obywatela Miasta Ciechanów, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów, 

oraz wszystkich zgromadzonych osób i mieszkańców Ciechanowa. 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Raport o stanie miasta wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2018 rok – druk Nr 1 

a) Raport o stanie miasta 

b) Wystąpienie Prezydenta Miasta 

c) Debata 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum 

zaufania – druk Nr 1a 

e) Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 rok 

f) Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2018 

rok 

g) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok 

h) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium dla Prezydenta Miasta z tytułu wykonania budżetu za 

2018 rok 

i) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 
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j) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Miejskiej Ciechanów za 2018 rok – druk Nr 1b 

k) projekt uchwały w sprawie  udzielenia Prezydentowi Miasta 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok – 

 druk Nr 1c 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 – druk Nr 2 
 

7. Monitorowanie strategii rozwoju społeczno-gospodarczego miasta 

Ciechanów w oparciu o „Plan  Rozwoju Lokalnego Miasta Ciechanów w 

latach 2016-2020” – druk Nr 3 
 

8. Monitoring Lokalnego Programu Rewitalizacji  miasta Ciechanów na lata 

2005-2023- druk Nr 4 
 

9. Monitoring Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla miasta Ciechanów 

       – druk Nr  5 

 

10. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej 

Ciechanów na 2019 rok - druk Nr 6 

2/ w sprawie ustalenia  planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miejską Ciechanów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 01 września 2019r. – druk Nr 7 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 8 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 9 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 10 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 11 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 12 

8/ w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie  miasta Ciechanów 

– druk Nr 13 

9/ w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie miasta Ciechanów – druk Nr 14 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 15 

11. Interpelacje. 

12. Czas dla Zarządów Osiedli.   

13. Zapytania i wolne wnioski.   
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14. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do    

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

15. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej 

sesji, który odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał pan Prezydent Miasta Krzysztof Kosiński. 

 
 

Pkt. 5. Raport o stanie miasta wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2018 rok – druk Nr 1  

a) Raport o stanie miasta 

 

b) Wystąpienie Prezydenta Miasta 
Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

 

c) Debata 
 

Głos w debacie zabrali następujący radni: 

Radny Michał Jeziółkowski poruszył kwestie inwestycji w mieście. Nadmienił, 

że jest to motor napędowy dla każdego samorządu. Jest to rzecz istotna z tego 

względu, że pozostawiają po sobie duży ślad. Pan radny wspomniał o roli 

funduszy zewnętrznych, jest to rzecz niezwykle cenna i ważna. Na kwotę 64 mln 

zł 35 mln zł są to środki zewnętrzne. Zdaniem pana radnego poczynione 

inwestycje były potrzebne, a ich realizacja na trwałe zapisze się w krajobraz 

miasta Ciechanów. W raporcie przedstawionym przez Prezydenta Miasta 

wyraźnie widać porównanie do innych samorządów o podobnym potencjale 

demograficznym i gospodarczym co Ciechanów i pan radny wyraził zadowolenie, 

że w 2018 roku był ten komfort, że można było sobie pozwolić na szerokie 

spectrum inwestycji nie tylko drogowych, ale też o charakterze naukowo – 

kulturalnym jak np. Park Nauki „Torus”. Pan radny wspomniał też o 

inwestycjach, dzięki którym miasto Ciechanów zyskało dużo wizerunkowo np. 

rewitalizacja dworca PKP,  modernizacja ulic: Sienkiewicza, Kargoszyńskiej, 
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Niechodzkiej. Pan radny nadmienił, że istotną sprawą jest to, że inwestycje, które 

są przeprowadzane otwierają miasto Ciechanów, nie tylko poprawiają układ 

komunikacyjny, ale jest to również szansa mieszkaniowa i gospodarcza. 

Pan radny Wiesław Brzozowski odniósł się do procesu inwestycji i zwrócił uwagę 

na ważny aspekt ich finansowania. Głównym celem pana prezydenta przy 

konstruowaniu budżetu było pozyskiwanie środków zewnętrznych z UE na 

finansowanie inwestycji miejskich. Pan radny podkreślił kwestię pozostawienia 

stawek podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i od środków transportowych 

na niezmiennym poziomie od 6 lat. Pan radny skupił się na procesie inwestycji, 

który trwać może nawet 2 lata. Posiadając dokumentację miasto może aplikować 

o dofinansowanie ze środków unijnych. Po pozytywnym rozpatrzeniu wniosku i 

przyznaniu dofinansowania przystępuje się do procedury przetargowej. Pan radny 

przytoczył kwotę 64 mln zł na inwestycje miejskie, z czego 36% to środki własne 

miasta, pozostała kwota ponad 40 mln zł to dofinansowanie z UE i z budżetu 

państwa. Należy jednak mieć świadomość, że jeśli pula środków w kolejnej 

perspektywie unijnej będzie niższa, to, aby móc dalej tak prężnie się rozwijać, 

trzeba będzie finansować inwestycje środkami własnymi, a tym samym 

zwiększyć wpływy do miejskiej kasy z lokalnych podatków. 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka w swojej wypowiedzi wspomniała o 

inwestycjach na osiedlu Bloki. Przypomniała, że przez ostatnie cztery lata pełniła 

funkcję przewodniczącej Zarządu Osiedla Bloki i w związku z tym z większym 

zainteresowaniem śledziła zmiany na tym osiedlu. Osiedle Bloki przez wiele lat 

było osiedlem zaniedbanym i zapomnianym. Zawsze uważano, że są ważniejsze 

sprawy niż inwestycje w tej dzielnicy. A przecież osiedle Bloki zlokalizowane 

jest w centrum naszego miasta. Rok 2018 przyniósł  tej dzielnicy wiele zmian, 

zmian bardzo pozytywnych, zarówno dla mieszkańców osiedla, ale także dla 

mieszkańców Ciechanowa. Pani radna wspomniała o: budowie Hali Targowej, 

przebudowie placu przed dworcem oraz budowie drogowo-kolejowego węzła 

przesiadkowego park & ride, modernizacji ul. Sienkiewicza, rozpoczętej w 2018 

modernizacji tzw. Krzywej Hali przy Pl. Piłsudskiego, wraz z otoczeniem, 

rewaloryzacji 7 budynków mieszkalnych, remoncie i  wyposażeniu 

Ciechanowskiego Ośrodka Edukacji Kulturalnej STUDIO.  

 

Pani radna Joanna Kiszkurno w swojej wypowiedzi zwróciła uwagę, iż miasto 

udziela systematycznie wsparcia finansowego jednostkom powiatowym i 

wojewódzkim, Specjalistycznemu Szpitalowi Wojewódzkiemu w Ciechanowie, 

Komendzie Powiatowej Policji i Państwowej Straży Pożarnej. Ważne jest to, iż 

wsparcie tych jednostek nie podlegających miastu, a zlokalizowanych na jego 

terenie przedkłada się na działania na rzecz zwiększenia bezpieczeństwa i zdrowia 

mieszkańców miasta. Pani radna wspomniała także, że miasto przekazało środki 

finansowe dla powiatu na budowę dwóch kluczowych inwestycji drogowych, 
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takich jak przebudowa drogi powiatowej Ciechanów – Modła – Niedzbórz – 

Drogiszka – Dalnia, rozbudowa drogi powiatowej  Ciechanów – Opinogóra Górna 

– Długołęka – Zielona. 

 

Pan radny Jerzy Racki w swojej wypowiedzi nadmienił, że Ciechanów jest 

miastem, które z roku na rok się kurczy, jeśli chodzi o potencjał demograficzny. 

Ciechanów wciąż pozostaje na liście miast zagrożonych utratą funkcji społeczno 

– gospodarczej. Zdaniem pana radnego, debata jest właściwym czasem, aby 

zastanowić się nad przyczynami wymeldowania się z pobytu stałego ponad 1000 

osób. Pomimo wielu inwestycji, widoczny gołym okiem, zmiany wizerunku 

miasta, nie potrafiono tych mieszkańców skutecznie zatrzymać, a także nie 

potrafiono zachęcić wyjeżdżających, aby powrócili. Zdaniem pana radnego 

narzędziem, które przyciąga i powoduje, że ludzie wracają jest dobry standard 

życia, odpowiednia jakość edukacji i możliwość spędzania wolnego czasu w 

mieście. Przede wszystkim w mieście musi być dobra praca, możliwość realizacji 

swojej kariery zawodowej oraz mieszkania. Pan radny podkreślił, że tych 

ostatnich czynników wyraźnie brakuje. Władze miasta niestety nie odniosły 

sukcesu na płaszczyźnie przyciągania inwestorów. Pan radny wspomniał o 

podwyżce za odbiór odpadów, braku bonifikat przy przekształceniu użytkowania 

wieczystego w prawo własności. Pana radnego cieszy w raporcie informacja, ze 

stan zobowiązań miasta z tytułu kredytów, pożyczek, obligacji, poręczeń na 

koniec 2018 roku wynosi 72 mln zł.  To oznacza zmniejszenie w stosunku do 

2014 roku o prawie 13 mln zł. Pan radny wspomniał o przebudowanej ul. 

Sienkiewicza, o niewydolności kanalizacji deszczowej w tej ulicy, braku miejsc 

na pojemniki ze śmieciami, konieczności śledzenia przez kierowców znaków 

pionowych w tej ulicy, ponieważ niewidoczne jest oznakowanie poziome. Pan 

radny wspomniał też o rewitalizacji wieży ciśnień, gdzie nie skorzystano ze 

wsparcia Ministerstwa Nauki przy jego wyposażaniu. Pan radny nadmienił 

również o budowie węzła przesiadkowego park & ride, gdzie jest brak parkingów 

dla klientów Hali Targowej. Pan radny zauważył, że na ogólną liczbę lokali 

mieszkalnych ponad 50% znajduje się w budynkach zbudowanych przed 1970 

rokiem. Blisko 70% budynków będących własnością GM Ciechanów położonych 

jest w dzielnicy Bloki. Zdaniem pana radnego potrzeba jest wypracowania 5 

letniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. Program, 

który zawierałby m.in. prognozę dotyczącą wielkości i stanu technicznego zasobu 

mieszkaniowego gminy w poszczególnych latach, analizę potrzeb oraz plan 

remontów i modernizacji, wynikających ze stanu technicznego budynków i lokali 

z podziałem na kolejne lata, planowaną sprzedaż lokali w kolejnych latach, źródła 

finansowania gospodarki mieszkaniowej w pewnej perspektywie czasowej. Pan 

radny zauważył również, że niektóre potrzeby i oczekiwania mieszkańców są 

niezmienne i nie ewoluują. Przykładem są mieszkańcy ul. Baranowskiego, 

Dywizjonu 303, którzy od ponad 20 lat nie mogą doczekać się kanalizacji 

deszczowej. Pan radny wspomniał o zakupie choinki  której  koszt to 160 tys. zł. 
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Opracowanie dokumentacji oświetlenia ul. Bursztynowej 52 tys. zł, to zdaniem 

pana radnego prosty rachunek: zakup choinki czy budowa oświetlenia 3 takich 

ulic. Pan radny zapytał czy miasto rzeczywiście racjonalnie gospodaruje 

posiadanymi środkami, aby zaspokoić potrzeby mieszkańców? Wspomniał 

ponadto o braku remontu ul. Kolbego i dodał, że zadanie na budowę tej ulicy nie 

zmieściło się w zeszłorocznym budżecie. W tym roku również w budżecie nie ma 

remontu ul. Kolbego. Pan radny wspomniał również o braku realizacji uchwały w 

sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie GM Ciechanów 

rodzin narodowości polskiej repatriantów z terenu byłego ZSRR. Reasumując pan 

radny poinformował, że wielkość środków, jakimi dysponowały władze miasta w 

2018 roku będzie trudne do powtórzenia w budżetach miasta najbliższych lat. 

 

Pani radna Anna Smolińska w swoim wystąpieniu nadmieniła, że przeanalizowała 

dokładnie koszty funkcjonowania oświaty miejskiej.  Poinformowała, że  miasto 

ze swojego budżetu, dołożyło do edukacji prawie 16 milionów złotych. Koszty 

poniesione na oświatę w 2018 roku wyniosły 48 milionów złotych. Natomiast  

subwencja oświatowa, pochodząca z budżetu państwa, wyniosła zaledwie 32 

miliony. Pani radna zadała pytanie: ile można by było przeprowadzić inwestycji, 

gdyby miasto dysponowało dodatkowo 16 milionami złotych? Wówczas bez 

problemu mogłoby powstać wiele   kompleksów  sportowych takich jak np.: przy 

Szkole Podstawowej nr 6  albo modernizacja obiektu  przy Szkole Podstawowej 

Nr 3. Można by było również zaspokoić wiele innych  potrzeb np.: związanych z 

termomodernizacją budynków komunalnych, budową dróg czy też kanalizacji, 

sferą kultury czy polityką społeczną, a także mieszkaniową. Choć faktycznie 

subwencja oświatowa rośnie, to absolutnie nie pokrywa kosztów realizacji zadań 

oświatowych.  

Kolejnym problemem, z którym miasto musiało się zmierzyć to reforma edukacji.  

Pamiętając  deklarację strony rządowej odnośnie wdrożenia reformy, samorządy 

teoretycznie miały nie ponieść kosztów tej reformy. Natomiast w praktyce , 

koszty poniesione na poczet reformy rządowej wyniosły w Ciechanowie ok. 

860tys zł, przy czym z budżetu państwa dofinansowanie wyniosło tylko 134 tys. 

zł.  

Deficyt finansowy dotyczy również środków przeznaczonych na doposażenie 

klas w materiały dydaktyczne .  

Kolejnym smutnym aspektem wprowadzanej reformy, było zagrożenie utratą 

pracy dla nauczycieli, dlatego, wyraźnie trzeba podkreślić, że Pan Prezydent 

Krzysztof Kosiński za  cel priorytetowy  postawił  sobie utrzymanie etatów na 

poziomie sprzed reformy. Nie chciał absolutnie dopuścić, żeby nauczyciele stali 

się ofiarami reformy rządowej. W okresie wdrażanej reformy od 2016 do 2018 
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żaden nauczyciel, zatrudniony na czas nie określony,  nie stracił pracy, jeśli nie 

posiadał jeszcze prawa do emerytury.  

Podsumowując temat oświaty, pani radna odniosła się do aktualnej sytuacji 

nauczycieli. Podzieliła opinie środowiska oświatowego  w kwestii dotyczącej 

podwyżek wynagrodzenia za pracę i nadmieniła, że rozumie postulaty 

protestujących nauczycieli.  Pani radna zdaje sobie sprawę, że Polska szkoła 

wymaga gruntownej reformy, a nie chaosu czy też rewolucji, która niestety 

kolejny raz podzieli nasze społeczeństwo. 

Pan radny Robert Umiński poinformował, że rok 2018 był dla miasta Ciechanów 

rokiem inwestycyjnym, wspomniał o modernizacji ul. Kargoszyńskiej. 

Pan radny Marek Rutkowski nadmienił, że miasto pięknieje, a to wszystko dzięki 

pozyskiwaniu środków z UE i środków z budżetu centralnego, ale także dzięki 

polityce gospodarczej i społecznej rządu. Ponad 2 mln zł więcej niż zakładano 

podatku PIT znalazło się w kasie miasta. Nie bez znaczenia jest również fakt, że 

do ciechanowskich rodzin trafiło ponad 20 mln zł z tytułu programu 500+. 

Nakłady inwestycyjne głównie dzięki funduszom europejskim są wysokie. Jak to 

się przekłada na wzrost miejsc pracy i ograniczenie bezrobocia, które sięga około 

10%? Pan radny zapytał ilu młodych udało się tymi inwestycjami przekonać się 

do pozostania w swoim rodzinnym mieście? Ilu młodym małżeństwom, dzięki 

tym inwestycjom stworzono warunki do planowania swojej przyszłości w 

Ciechanowie i powiększania rodziny? Ile nowych mieszkań dla młodych 

małżeństw wybudowano? Ile mieszkań zaoferowano młodym, uzdolnionym 

absolwentom uczelni wyższych? Jakie programy wprowadzono, żeby zachęcić 

młodzież do wiązania swych życiowych planów z ich mała ojczyzną? Ilu 

inwestorów udało się przekonać, by zainwestowali swój kapitał oferując 

atrakcyjne miejsca pracy? Ciechanów – miasto niewątpliwie piękniejące, ale 

jednocześnie dramatycznie starzejące się, tracące perspektywy rozwoju. 

Ciechanów – miasto nowoczesne, z Wieżą Ciśnień, ale też miasto, do którego nie 

zamierzają powrócić młodzi, wykształceni, ponieważ nie widzą tu dla siebie 

przyszłości. Ciechanów miasto ścieżek i stacji rowerowych, dbające o kondycję 

mieszkańców, ale jednocześnie miasto, którego nie stać na finansowanie z NFZ 

nocnej i świątecznej pomocy stomatologicznej. Ciechanów – miasto 

bożonarodzeniowej choinki za 150 tys. zł, ale jednocześnie nie wykazujące 

wrażliwości na trudną sytuację kupców np. z ul. Warszawskiej. Ciechanów – 

miasto organizujące uroczystości patriotyczne, ale też takie, które od 2017 roku 

nie jest zdolne do wielkoduszności, by przyjąć jedną rodzinę repatriantów ze 

wschodu. 
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Pan radny Karol Makijonko poinformował, iż współdziałanie  miasta z 

organizacjami pozarządowymi, fundacjami, stowarzyszeniami oraz szeroko 

pojętym trzecim sektorem oraz inicjatywami oddolnymi stoi na wysokim 

poziomie. Pan radny cieszy się, że miasto tak intensywnie współpracuje z trzecim 

sektorem.  W mieście przybywa nowych stowarzyszeń oraz powstaje wiele 

inicjatyw oddolnych. Niemałe znaczenie mają tu zarządy osiedli, które swoim 

działaniem pokazują, że przy małym nakładzie kosztów, można zmieniać  miasto 

i pobudzać aktywność społeczną na danych osiedlach. Nakłady poniesione przez 

miasto w związku ze współdziałaniem  z organizacjami pozarządowymi nie jest 

na pewno współmierne do korzyści jakie dla obywateli daje  trzeci sektor.  Część 

imprez  i działań stała się cykliczna i wpisała się  na stale w harmonogram 

funkcjonowania naszego miasta tak jak np. Obchody Dni Autyzmu, czy 

Ciechanowska Gala Wolontariatu, a także wielkanocna zbiórka żywności przez 

Bank żywności w Ciechanowie, gdzie w tym roku zebrano ponad 5 ton żywności. 

Zdaniem pana radnego, powinniśmy pogłębiać relację z organizacjami 

pozarządowymi, które tak dużo robią dla naszego miasta. Jednocześnie nie wolno 

osiąść na laurach i cały czas pracować, bo zawsze jest wiele do poprawienie. Pan 

radny dodał, że należy zwiększyć promocję  budżetu obywatelskiego, aby 

przyciągnąć jak największą liczbę mieszkańców. BO  daje możliwość realnego 

działania. 

 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła uwagę na działania pro 

ekologiczne podejmowane przez miasto. Jest to szereg działań związanych z 

rozwojem terenów zielonych, jak i ujętych w planie gospodarki niskoemisyjnej. 

Działania proekologiczne to: zakup autobusu elektrycznego, budowa ścieżek 

rowerowych jako czynnik prozdrowotny, odnawialne źródła energii, na wielu 

obiektach pojawią się panele fotowoltaiczne, zainstalowanie ładowarki do 

samochodów elektrycznych, pozyskanie środków na termomodernizację 

budynków w dzielnicy Bloki, przebudowa głównych ulic miasta: Niechodzka, 

Mazowiecka, Sienkiewicza, Kwiatowa. Wszystkie inwestycje w infrastrukturę 

drogową pozytywnie wpływają na środowisko, poprzez zmniejszenie zapylenia, 

emisji hałasu i zanieczyszczeń. Budowane przy nich oświetlenie wpływa na 

mniejsze zużycie energii. Pani radna wspomniała o wymianie pieców węglowych 

i gazowych, usunięcie azbestu, licznych nasadzeniach wzdłuż ulic. Są to 

działania, które wpływają na redukcję zanieczyszczenia powietrza pyłami, 

spalinami, drobnoustrojami. Została opracowana koncepcja zagospodarowania 

terenów wokół Doliny rzeki Łydyni. Pani radna wspomniała również o 

rewitalizacji skweru przy Placu Piłsudskiego, projekcie rewitalizacji Jeziorka, 

zagospodarowaniu skweru przy ul. Fabrycznej. Nie bez znaczenia są inwestycje 

spółek miejskich, np. realizowane przez PEC nowe przyłącza ciepłownicze. 

 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski nadmienił, że każdy mieszkaniec ma inne 

potrzeby, np. taki, który ma kanalizację, asfalt itp., a inne potrzeby ma 
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mieszkaniec, który świadomie kupił działkę w polu i później oczekuje od miasta 

budowę kanalizacji, chodników itp. Pan radny wspomniał, że w mieście jest 

kontynuacja pewnych działań, ponieważ procesy inwestycyjne są procesami 

wieloletnimi. To, co dzieje się teraz w mieście jest to wynik decyzji 

podejmowanych na bieżąco w trakcie pełnienia obowiązków. 

 

Pan radny Stanisław Jankowski w swojej wypowiedzi wspomniał o 

społecznikach, którzy też mają swój mały wkład w rozwój miasta. Statutowa 

jednostka pomocnicza Gminy Miejskiej Ciechanów, czyli Zarządy Osiedli.  Pan 

radny powiedział kilka słów o społecznej  działalności ich członków. Wolontariat, 

Budżet Obywatelski , sport, integracja , infrastruktura osiedlowa to praca 

(społeczna ), jaką wykonują u podstaw w swoim najbliższym środowisku, czyli 

osiedlach. Zdaniem pana radnego wiele projektów Budżetu Obywatelskiego i 

innych projektów osiedlowych byłoby zagrożone,  gdyby nie aktywność 

zarządów. Oprócz aktywności na uwagę zasługuje współpraca jaka panowała 

między zarządami w kadencji 2015 – 2019r. Wymiana doświadczeń , pomysłów, 

współpraca zamiast rywalizacji, owocowały większą ilością imprez sportowych , 

rekreacyjnych , integrujących mieszkańców. Według pana radnego, na 

podkreślenie zasługuje również fakt, że Kierownictwo Ratusza stosowało i dalej  

stosuje politykę tzw. otwartych drzwi tzn. o pilnych sprawach osiedla rozmawia 

się w odpowiednich wydziałach urzędu miasta, a nie korespondencyjnie na 

poczcie . 

Pan radny Michał Rząsiński w swoim wystąpieniu zaznaczył,  że sport i rekreacja 

to zdrowie, radość, dobre samopoczucie, miła forma spędzania czasu wolnego. 

Ruch powinien towarzyszyć człowiekowi w każdym etapie jego życia, bez 

względu na wiek, płeć, czy sprawność fizyczną. Uprawianie sportu przynosi wiele 

korzyści: uczy wytrwałości w dążeniu do celu, pokonywania własnych słabości, 

wiary w siebie. Pan radny nadmienił, żeby móc komfortowo i bezpiecznie 

podejmować jakąkolwiek aktywność fizyczną, potrzebne jest zapewnienie 

odpowiednich warunków do uprawiania sportu, odpowiedniej bazy i 

infrastruktury sportowej.  

Wychodząc na przeciw potrzebom i oczekiwaniom wobec mieszkańców 

Ciechanowa, jako miasto, możemy pochwalić się licznymi inwestycjami w sport 

i kulturę fizyczną. W 2018 roku  na ten cel, samorząd przeznaczył prawie 9 mln 

złotych.  Środki te przeznaczone były również na bieżące utrzymanie istniejących 

już obiektów sportowych, ale także powstanie nowych tj.: 

- pumptrack i skatepark  

- w 2018 roku została zakończona przebudowa stadionu przy ul. 3 Maja.  

- w 2018 roku opracowano dokumentację techniczną budowy kompleksu 

rekreacyjno sportowego przy Szkole Podstawowej nr 7.  
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- zjeżdżalnia na  krytym basenie, 

- oświetlenie zewnętrzne obiektu rekreacyjno - sportowego przy SP nr 6 

- w 2018 roku w ramach budżetu obywatelskiego powstał niski park linowy w 

kompleksie rekreacyjnym przy ul. Kraszewskiego 8, a także plac zabaw wraz z 

siłownią zewnętrzną przy ul. Ks Konrada II i Wincentego Witosa  

 

Zdaniem pana radnego na uwagę zasługuje również fakt wykorzystania obiektów 

rekreacyjno - sportowych przez mieszkańców miasta. Baza sportowa cieszy się 

olbrzymim zainteresowaniem i popularnością, statystyki mówią, że: 

- KRUBIN: odwiedziło 88 tys. ludzi 

- Basen odkryty: 12 tys. wejść 

- Sprzęt pływający kanały i Krubin: 3742 osób 

- Lodowisko: ponad blisko 15 tys 

- Korzystanie przez seniorów (60+) z obiektów: 4764 wejść 

 

Polityka władz miasta, MOSiR-u i ciechanowskich klubów sportowych, jeśli 

chodzi o propagowanie zdrowego stylu życia, rozbudowa infrastruktury 

sportowej, oraz dobry prosportowy klimat sprawiają, że mamy w tej chwili w 

naszym mieście ponad 1700 dzieci i młodzieży czynnie uprawiających sport. Jest 

to olbrzymi dorobek, mając na uwadze, że 4 lata temu osób tych było około 650 

mniej. Powstają nowe kluby sportowe, nowe dyscypliny, nowe działalności, 

dzięki którym nasze dzieci mają szersze spectrum wyboru co, gdzie i kiedy chcą 

trenować.  Pan radny szczególnie podkreślił osiągnięcia ciechanowskich 

sportowców, którzy w ostatnich latach osiągają wybitne wyniki sportowe i w 

wielu dyscyplinach aspirują do reprezentowania kraju w imprezach 

międzynarodowych tj. Mistrzostwa Świata i Europy. 

Doskonałą promocję miasta stanowi również baza sportowa Ciechanowa oraz 

skuteczna działalność przedstawicieli ciechanowskich klubów sportowych, co 

sprawia, że liczne Polskie Związki Sportowe przyznają miastu organizację 

wielkich imprez sportowych tj.: 

- Młodzieżowe Mistrzostwa Polski w Podnoszeniu Ciężarów; 

- Międzynarodowy Turniej Mazovia Masters Cup w Taekwondo 

- Mistrzostwa Polski w Pływaniu Szkół STO 

- Ciechanowskie Święto Biegania. 

 

Pan radny podkreślił, że Ciechanów, to miasto inwestujące w infrastrukturę 

sportową, miasto przyjazne sportowcom, dla ludzi chcących podejmować 

różnego rodzaju aktywności fizyczne. Ciechanów to miasto wielkich imprez 

sportowych, goszczące każdego roku zawodników z różnych stron świata. Jeśli 

natomiast ktoś nie jest wyczynowym sportowcem, to jest szeroko rozwinięta 
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infrastruktura sportowa dla amatorów tj. ścieżki rowerowe i biegowe, 

wypożyczalnie sprzętu wodnego, hale sportowe, kąpieliska wodne, baseny i 

boiska wielofunkcyjne.  

 

Pan radny Piotr Wojciechowski nadmienił, że poruszono wiele ciekawych 

tematów w dzisiejszej debacie od infrastruktury,  inwestycji, po ekologię,  zarządy 

osiedli sport i kulturę. Pan radny zwrócił szczególną uwagę również na budżet 

obywatelski i jego rolę. W Ciechanowie funkcjonuje on już od 2014 roku. Budżet 

obywatelski, to ta  część budżetu miasta, o której  decydują mieszkańcy. To oni 

zgłaszają projekty, a głosując wybierają najlepsze z nich. To oni decydują czy 

lepiej rozbudowywać infrastrukturę, budować parkingi, chodniki, czy też 

realizować projekty integrujące społeczność lokalną. Przez kolejne lata, formuła 

Budżetu Obywatelskiego ewoluowała. Wnioski wyciągane w kolejnych edycjach 

dawały  możliwość doskonalenia tego procesu, tak aby był jeszcze bardziej 

obywatelski, jeszcze bardziej przejrzysty i zrozumiały dla wszystkich. Zmiany w 

zasadach wprowadzane były m.in. na wniosek mieszkańców. Według opinii pana 

radnego, wprowadzenie podziału środków na 12 osiedli spowodowało 

równomierny strumień środków na każdą część miasta, gdyż na każdym z osiedli 

może być zrealizowany 1 projekt, będący odzwierciedleniem konkretnych 

potrzeb jego mieszkańców. A tym samym rozdział na poszczególne osiedla nie 

spowodował, że zatracono postrzeganie miasta jako całości. Realizowane 

projekty w 2018 r, to projekty, których górna granica nie mogła przekroczyć 200 

tys. zł.  Mając doświadczenie z lat poprzednich wprowadzenie takiego limitu, 

umożliwiło realizacje większej liczby projektów. Niezmiennie obowiązywała 

reguła, że im większa ogólna frekwencja w głosowaniu– tym więcej środków na 

realizację zwycięskich zadań. Ta zasada pozwalała z każdym rokiem 

zaangażować w proces głosowania coraz większą liczbę mieszkańców. Na 

projekty do ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku oddano 7 

383 ważne głosy. Oznacza to, że na realizację zadań zostało przeznaczonych ok. 

1,68 mln zł. Mieszkańcy wybrali 10 projektów osiedlowych oraz 7 projektów 

ogólnomiejskich: 4 twarde i 3 miękkie. Pan radny podkreślił, że władze miasta w 

przypadku trudności z wyłonieniem wykonawcy poszczególnych inwestycji, 

sukcesywnie wpisują do budżetu na następne lata te  zadania, nie zapominając o 

nich. Jak wynika z raportu, można z satysfakcją powiedzieć, że na tle innych miast 

nasz budżet obywatelski nie tylko cieszy się popularnością, ale także 

przeznaczane są na niego wyższe środki finansowe. Zawarte w Raporcie o Stanie 

Miasta rozliczenie inwestycji z budżetu obywatelskiego z 2018 roku pokazuje 

dużą skuteczność władz miasta w obszarze realizacyjnym, co niewątpliwie 

zachęca mieszkańców do zgłaszania kolejnych inicjatyw.  
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Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta podziękował radnym za merytoryczną 

dyskusję oraz zwrócił się z prośbą o udzielenie wotum zaufania, absolutorium 

oraz przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum 

zaufania – druk Nr 1a 

 

Uchwała 15 głosami za, 6 głosami przeciw, bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 85/VII/2019. 

 

e) Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 rok 

f) Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2018 rok 
 

Opinię Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Pan Piotr Wojciechowski ( opinia stanowi załącznik do protokołu) 

 

g) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok 

 

Opinię RIO o sprawozdaniu z  wykonania budżetu za 2018 rok odczytał pan 

Michał Jeziółkowski - Wiceprzewodniczący RM Ciechanów ( Opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

h) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

dla Prezydenta Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Prezydenta 

Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok odczytała Pani Joanna 

Kiszkurno - Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej ( wniosek stanowi 

załącznik do protokołu) 

 

i) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium odczytał Pan Michał Rząsiński -

Wiceprzewodniczący RM Ciechanów ( Opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 
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Głos zabrał Pan radny Wiesław Brzozowski przedstawiając stanowisko Klubu 

PSL do sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok ( stanowisko stanowi 

załącznik do protokołu) 
 

j) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miejskiej 

Ciechanów za 2018 rok – druk Nr 1b 

 

Uchwała 15 głosami za, bez głosów przeciw i 6 głosami 

wstrzymującymi się została podjęta i nosi nr 86/VII/2019. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie  udzielenia Prezydentowi Miasta 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok – druk Nr 1c 

 

 

Uchwała 15 głosami za, 6 głosami przeciw, bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 87/VII/2019. 

 

Głos zabrała pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta Ciechanów 

 

Pkt. 6. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 – druk Nr 2 

 

Radni przyjęli materiał bez uwag 

Pkt. 7. Monitorowanie strategii rozwoju społeczno-gospodarczego miasta 

Ciechanów w oparciu o „Plan  Rozwoju Lokalnego Miasta Ciechanów w latach 

2016-2020” – druk Nr 3 

 

Radni przyjęli materiał bez uwag 

 

Pkt. 8. Monitoring Lokalnego Programu Rewitalizacji  miasta Ciechanów na lata 

2005-2023- druk Nr 4 

Radni przyjęli materiał bez uwag 

 

Pkt. 9. Monitoring Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla miasta Ciechanów – 

druk Nr  5 
Radni przyjęli materiał bez uwag 
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Pkt. 10. Projekty uchwał. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

1/ w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miejskiej Ciechanów na 2019 rok - druk Nr 6 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 88/VII/2019. 
 

2/ w sprawie ustalenia  planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miejską Ciechanów oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 01 września 2019r. – druk Nr 7 

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 89/VII/2019. 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 8 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 90/VII/2019. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 9 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 91/VII/2019. 

 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 10 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 92/VII/2019. 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 11 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 93/VII/2019. 

 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 12 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 94/VII/2019. 
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8/ w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie  miasta 

Ciechanów – druk Nr 13 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 95/VII/2019. 

 

9/ w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie miasta Ciechanów– druk Nr 14 

Uchwała 17 głosami za, bez głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 

się została podjęta i nosi nr 96/VII/2019. 

 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 15 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 97/VII/2019. 

 

 

Pkt. 11 . Interpelacje 

Pan radny Wiesław Brzozowski, zwrócił się z prośbą o budowę chodnika na 

osiedlu Szczurzynek. 

Pan radny Piotr Wojciechowski zainterpelował o zarezerwowanie dwóch torów 

pływackich w każdy poniedziałek, środę i piątek na krytej pływalni dla seniorów. 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka zgłosiła interpelację w sprawie 

ustawienia nowej wiaty przystankowej przy ul. 17 Stycznia przy I Liceum 

Ogólnokształcącym. 

W drugiej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą o naprawienie uszkodzonej 

nawierzchni jezdni na wysokości ul. Chełmońskiego 8. 

Pan radny Karol Makijonko, w pierwszej interpelacji wniósł o ustawienie znaku 

B23 w ul. 17 Stycznia na wysokości Starostwa Powiatowego. 

 W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o wystąpienie do samorządu 

województwa mazowieckiego o dofinansowanie z programu „Instrument 

wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 

mazowieckiego” na modernizację ul. Wesołej. 

Pani radna Joanna Kiszkurno zwróciła się z prośbą o rozważenie możliwości 

zmiany organizacji ruchu na ul. Senator Janiny Fetlińskiej. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz poprosiła o analizę widoku na 

skrzyżowaniu pętli miejskiej z ul. T. Klonowskiego. 
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Pan radny Michał Rząsiński zwrócił się z prośbą o wybudowanie piłkochwytu na 

boisku przy SP Nr 6. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o uporządkowanie terenu 

wokół nowopowstałego placu zabaw przy ul. Księcia Konrada II oraz Wincentego 

Witosa. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński zwrócił się z prośbą o dokonanie przeglądu 

przystanków autobusowych, na których zamontowano tablice elektronicznej 

informacji pasażerskiej pod kątem możliwości odczytu. 

W drugiej interpelacji, pan radny poprosił o zdyscyplinowanie właścicieli 

pojemników na odzież używaną do ich odnowy i bieżącego monitorowania stanu 

ich zapełnienia. 

Pan radny Andrzej Bayer zapytał czy jest w planach inwestycyjnych planowana 

budowa drogi łączącej ul. Ludową z nowo budowaną obwodnicą. 

W drugiej interpelacji pan radny zapytał o dzierżawę lokali UM przez biuro 

delegatury Urzędu Marszałkowskiego i Wojewódzki Urząd Pracy. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zwrócił się z prośbą o reorganizację 

wyznaczonych miejsc parkingowych przy ul. Powstańców Wielkopolskich. 

W kolejnej interpelacji, pan radny zwrócił się z prośbą o podjęcie działań 

mających na celu zmotywowanie firmy Orange do przeglądu uszkodzonych 

studzienek telekomunikacyjnych.  

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji zapytał: czy realizacja projetu pn. 

„Ciechanów Miastem Nowoczesnej Edukacji” nie jest zagrożona oraz jakie 

konsekwencje finansowe po stronie budżetu miasta może spowodować 

niewypełnienie warunków projektu? 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o rozważenie montażu znaku zakazu 

zatrzymywania się przy ul. Augustiańskiej. 

W ostatniej interpelacji pan radny poprosił o wyjaśnienie wątpliwości dotyczącej 

opłat za odbiór odpadów komunalnych. 

Pkt. 12. Czas dla Zarządów Osiedli 

Pan Tomasz Podsiadlik Przewodniczący ZO Nr 7 „Przemysłowe” zwrócił się z 

prośbą o wymianę lamp na łączniku łączącym ul. Czarnieckiego z ul. Kolbego. 

Pan przewodniczący wystąpił również o przygotowanie „inicjatywy lokalnej”. 

Pani Lena Koniecka Przewodnicząca ZO Nr 5 „Płońska” zwróciła się z prośbą o 

poparcie przez RM nadania nazwy placu zabaw na os. Księcia Konrada II „Mama, 

jak chcę buju, buju”. 
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Pkt. 12. Zapytania i wolne wnioski 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła się z prośbą o remont 

nawierzchni ul. A. Chełmońskiego oraz ul. Wiosennej. 

Pan radny Karol Makijonko zawnioskował o odnowienie oznaczeń poziomych na 

ul. H. Sienkiewicza. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zawnioskował o przełożenie chodnika w ul. 

Wyspiańskiego. 

Pan radny Piotr Wojciechowski zwrócił się z prośbą o oczyszczenie z piasku 

ścieżek rowerowych na pętli miejskiej. 

Pani radna Joanna Kiszkurno zwróciła się z prośbą o interwencje SM na parkingu 

sklepu Biedronka przy ul. Armii Krajowej, gdzie notorycznie zjazd dla osób 

niepełnosprawnych jest zastawiany przez samochody klientów sklepu. Pani radna 

poinformowała również o Turnieju Piłki Nożnej Drużyn Niezrzeszonych o Puchar 

Prezydenta Miasta. 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka zawnioskowała o usunięcie ziemi i 

wykonanie prowizorycznej zatoki na ul. Olchowej, naprzeciwko budynków 13 i 

15. 

Głos zabrali mieszkańcy Ciechanowa: 

- Pani Bogumiłą Rybacka- zaprosiła na Jarmark Kwiatowy w ul. Warszawskiej , 

który odbędzie się 11 maja 2019 roku od godziny 9 do 15. 

- Pan Bogdan Strzałkowski- w sprawie pisma dotyczącego transmisji Komisji 

Stałych RM Ciechanów 

- Pani Ewa Jagiełło: 

„ Proszę Państwa, chciałam Państwa prosić o zdyscyplinowanie Straży Miejskiej 

i wydziału inżynierii na temat: 4 tygodnie jest wykrzywiony znak drogowy ul. 

Warszawska – Rossmann, nikt się tym nie interesuje, czy to jest takie trudne? To 

jest mój wniosek, czy trzeba dziękować radnym i pracownikom wydziału inżynierii 

za ich obowiązki i pracę? Czy to jest ponad obowiązujący zakres czynności? To 

w związki z tym z tego powodu chciałam powiedzieć, że proszę państwa, komu jak 

komu należą się podziękowania naszemu prezydentowi Krzysztofowi 

Kosińskiemu, że zechciał być po raz drugi naszym prezydentem, proszę o oklaski, 

prezydenta Kosińskiego nie mnie. Nie słyszę, żeby radni byli zadowoleni, 

dziękuję”. 

- Pan Janusz Witczak w sprawie organizacji Święta Pułkowego oraz nadania 

nazwy skwerowi przy ul. Sienkiewicza. 
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Pkt.13. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła 

do  Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła 

do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 
komisji i sesji na miesiąc maj 2019 r. 

 

Pkt. 14. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady VII 

Sesji RM Ciechanów. 

 

            Przewodniczący Rady Miasta 

 

        /-/ Krzysztof Leszczyński 
Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 09.05.2019r. 

 

 



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

14 w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum  
zaufania – druk Nr 1a

15 6 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński NIE
Agnieszka Maria Kuźma NIE
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki NIE
Marek Rutkowski NIE
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska NIE
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski NIE

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

2 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania  
budżetu Gminy Miejskiej Ciechanów za 2018 rok –
druk Nr 1b

15 0 6

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński WSTRZ
Agnieszka Maria Kuźma WSTRZ
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki WSTRZ
Marek Rutkowski WSTRZ
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska WSTRZ
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski WSTRZ

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

3 w sprawie  udzielenia Prezydentowi Miasta  
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018  
rok – druk Nr 1c

15 6 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński NIE
Agnieszka Maria Kuźma NIE
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki NIE
Marek Rutkowski NIE
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska NIE
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski NIE

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

4 w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz  
wykazu kąpielisk na terenie  Gminy Miejskiej  
Ciechanów na 2019 rok - druk Nr 6

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

5 w sprawie ustalenia  planu sieci publicznych szkół  
podstawowych prowadzonych przez Gminę  
Miejską Ciechanów oraz określenia granic   
obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia  
01 września 2019r. – druk Nr 7

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

6 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  
nieruchomości – druk Nr 8

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

7 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  
nieruchomości – druk Nr 9

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

8 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
nieruchomości – druk Nr 10

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

9 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
nieruchomości – druk Nr 11

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

10 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
nieruchomości – druk Nr 12

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

11 w sprawie określenia lokalnych standardów  
urbanistycznych na terenie miasta Ciechanów –
druk Nr 13

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

12 w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie  
miasta Ciechanów – druk Nr 14

17 0 3

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński WSTRZ
Agnieszka Maria Kuźma WSTRZ
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski WSTRZ

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 25 kwietnia 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

13 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie  
służebności przesyłu na nieruchomości  
stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  
– druk Nr 15

20 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski BRAK GŁOSU
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1


